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Protokół nr 19/20 

 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 22 czerwca 2020 r., przeprowadzonego w trybie zdalnym 

 

Rozpoczęcie posiedzenia 12:00 

Zakończenie posiedzenia 13:12 

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Agnieszka 

Lenda, która była obecna w siedzibie Urzędu Gminy w sali konferencyjnej. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, a także Wójt Gminy Jerzy Makowski, Zastępca 

Wójta Gminy Dorota Mazur, Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska. Ponadto w części 

posiedzenia uczestniczył Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak.  

Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła, że jest niezbędne quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. 

Na stan 5 członków Komisji Rewizyjnej było obecnych 5 członków komisji. 

O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 

materiały, w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 

AD 1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała zaproponowany porządek posiedzenia 

i zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi do porządku. 

Wobec braku uwag do porządku posiedzenia przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” przyjęła zaproponowany porządek 

posiedzenia w brzmieniu jak niżej: 

1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 26 czerwca 2020 r. 

3. Analiza realizacji budżetu gminy za I kwartał 2020 roku - Opinia Komisji na sesję 

4. Sprawy różne 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Wykaz imiennego głosowania nad zatwierdzeniem porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

AD 2 Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 26 czerwca 

2020 r. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XVIII/1/20 w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Stargard wotum zaufania oraz projekt uchwały pod roboczym numerem 

XVIII/3/20 w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2019 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przypomniała, że odnośnie 

powyższych projektów uchwał każdy radny wypowie się na sesji podczas głosowania.  

− projekt uchwały pod roboczym numerem XVIII/2/20 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2019 rok 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przypomniała, iż dyskusja na temat 

sprawozdania finansowego za 2019 rok, odbyła się na poprzednim posiedzeniu, w związku 

z powyższym poddała powyższy projekt uchwały pod głosowanie.  
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Komisja Rewizyjna 4 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

Wykaz imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały stanowi załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XVIII/4/20 w sprawie powołania Komisji 

doraźnej celem przeanalizowania lokalizacji utworzenia punktu selektywnej zbiórki 

odpadów komunalnych 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda otworzyła dyskusję na temat ww. 

projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda dodała, że temat usytuowania 

PSZOK budzi wiele emocji. Jej zdaniem po przedstawieniu przez Wójta opracowania 

z miejscami, na których możliwa byłaby lokalizacja PSZOK, należałoby wybrać najbardziej 

rozsądną lokalizację. Chodzi o to, aby wszyscy mieszkańcy mieli w miarę taki sam dostęp, 

czyli odległość do tego punktu. Miejsce to powinno posiadać wszystkie potrzebne media. 

Przewodnicząca Komisji podkreśliła, że PSZOK musi spełniać określone wymogi i nie jest to 

wysypisko śmieci. Należy podejść do tematu racjonalnie, ponieważ taki punkt jest bardzo 

potrzebny.  

Radna Monika Nikołajew powiedziała, że jest za przyjęciem powyższej uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda dodała, że warto byłoby, aby 

powołana komisja, zobaczyła jak wyglądają takie punkty w innych gminach. Jak jest to 

rozwiązane w Stargardzie, w Kobylance czy w Dolicach, aby mieć pogląd. Ważne jest, aby 

pokazać, jak taki punkt powinien wyglądać i przekonać radnych.  

Radny Grzegorz Stępień zaproponował, aby nie brać pod uwagę PSZOK w Dolicach, 

ponieważ jest to również punkt przesypowy i funkcjonuje trochę na innych zasadach, niż taki 

PSZOK, jaki faktycznie miałby funkcjonować na terenie gminy.  

Komisja Rewizyjna po dyskusji jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

Wykaz imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały stanowi załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XVIII/5/20 w sprawie zmiany Statutu 

Ośrodka Administracyjnego Szkół Gminy Stargard 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda wyjaśniła, że zmiany dotyczą 

adresu siedziby OAS i Kuchni Gminnej. 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały.  

Wykaz imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały stanowi załącznik nr 5 

do niniejszego protokołu. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XVIII/6/20 w sprawie uchwalenia 

Regulaminu przyznawania stypendiów Wójta Gminy Stargard dla uzdolnionych 

dzieci i młodzieży 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda otworzyła dyskusję na temat ww. 

projektu uchwały. 

Radny Grzegorz Stępień zadał pytanie odnośnie sposobu przyznawania stypendium, kto 

może wystąpić z wnioskiem o przyznanie stypendium, czy na przykład może to być klub 

piłkarski? 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda odpowiedziała, iż Regulamin 

dotyczy stypendiów naukowych i artystycznych, a może wystąpić rodzic, opiekun prawny lub 

dyrektor szkoły.  
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Komisja Rewizyjna 4 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały.  

Wykaz imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały stanowi załącznik nr 6 

do niniejszego protokołu. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XVIII/7/20 w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie utworzenia Spółdzielni Socjalnej 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda otworzyła dyskusję na temat ww. 

projektu uchwały. 

Na pytanie Radnego Remigiusza Zakrzewskiego czy koszty utrzymania i eksploatacji 

samochodu, będą w ponoszone przez Spółdzielnie, Wójt Gminy Jerzy Makowski, 

potwierdził, że utrzymanie użyczonego samochodu będzie w gestii Spółdzielni. Z dniem 

1 lipca br., wszystkie prawa i obowiązki przechodzą na Spółdzielnię.  

Na pytanie Radnego Sławomira Zabłockiego, co na rzecz Spółdzielni przekazuje Gmina 

Marianowo, Wójt Gminy Jerzy Makowski, wyjaśnił, że Gmina Stargard, przekazuje na 

rzecz Spółdzielni majątek, który jest w Kuchni Gminnej, natomiast Gmina Marianowo na tę 

chwilę nie przekazuje środków trwałych. 

Radny Grzegorz Stępień zapytał, co z wstępnymi rozmowami odnośnie zatrudnienia przez 

Spółdzielnię również osób do wykaszania trawy na terenie sołectw, i co w przypadku 

przekazania sprzętu do koszenia.  

Wójt Gminy Jerzy Makowski, wyjaśnił, że jeżeli chodzi o koszenie i utrzymanie czystości, 

będzie to po stronie Gminy Marianowo. Na chwilę obecną nie będzie przekazywany sprzęt do 

koszenia.  

Radny Remigiusz Zakrzewski zapytał, czy Gmina Marianowo, też będzie miała wkład 

50 udziałów po 1 000,00 zł.  

Wójt Gminy Jerzy Makowski, wyjaśnił, że ten wkład w wysokości 50 tys. zł, który wnosi 

Gmina jest przeznaczony na początkowe funkcjonowanie Spółdzielni i głównie chodzi 

o kuchnię.  

Na pytanie Radnego Remigiusza Zakrzewskiego, ile dokładnie udziałów przekazuje Gmina 

Marianowo, Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że jest to 1 udział w wysokości 

1 000,00 zł.  

Następnie radni dyskutowali o funkcjonowaniu i udziałach w Spółdzielni. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda zapytała, jakie jest zabezpieczenie 

przekazywanego w użyczenie mienia oraz, czy przypadkiem mienie to może pójść na poczet 

zobowiązań Spółdzielni.  

Wójt Gminy Jerzy Makowski, wyjaśnił, że cały przekazywany majątek będzie przekazany 

na zasadzie inwentaryzacji majątku według oszacowanej wartości. Natomiast, aby 

Spółdzielnia funkcjonowała będzie w gestii Członków Założycieli, czyli gmin. Dbałość 

o majątek będzie należał do Spółdzielni. Gmina będzie miała wgląd i w przypadku 

nieprawidłowości, będzie podejmować odpowiednie kroki. 

Kolejno Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda zapytała, ile Gmina daje 

sobie czasu na utrzymywanie Spółdzielni, gdyby nie można było ruszyć w określonym czasie 

z kuchnią.  

Wójt Gminy Jerzy Makowski, wyjaśnił, że obecna sytuacja trochę pokrzyżowała plany, ale 

też nie zakłada, aby Spółdzielnia miałaby funkcjonować na zasadzie generowania tylko strat. 

Spółdzielnia ma się sama utrzymać i ma nadzieję, że to przedsięwzięcie się uda. 

Radny Grzegorz Stępień odniósł się do kwestii podziału zysków Spółdzielni i wskazania 

zapisu na ten temat w statucie Spółdzielni oraz tematu koszenia terenów zielonych przez 

Spółdzielnię.  
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Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur wyjaśniła i doprecyzowała, że podjęta w grudniu 

ubiegłego roku, uchwała rady nie zawierała statutu. W pierwotnej wersji załącznikiem do 

uchwały miał być statut, jednak zdaniem Kancelarii Prawnej było on rozstrzygany na 

Zebraniu Założycielskim Spółdzielni, na którym został przyjęty. Zapisy w statucie 

przyjmowali Członkowie Założyciele. Zastępca Wójta dodała, że Gminie zależało na 

obniżeniu kosztów funkcjonowania kuchni, stąd też ten pomysł na spółdzielnię. Natomiast 

Gmina Marianowo skupi się na koszeniu traw na swoim terenie, nie będzie korzystać 

z posiłków. Zastępca Wójta wyjaśniła również, aby na razie nie mówić o zyskach, a skupić na 

rozpoczęciu działalności Spółdzielni. 

Odnosząc się do kwestii podziału zysków Spółdzielni Przewodniczący Rady Gminy 

Sebastian Janiak wyjaśnił, aby nie mylić pojęć, ponieważ Spółdzielnia działa w oparciu 

o przepisy ustawy o spółdzielniach.  

Komisja Rewizyjna 4 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

Wykaz imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały stanowi załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XVIII/8/20 w sprawie zmian budżetu 

gminy na 2020 r. 

Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska wyjaśniła i omówiła szczegółowo projekt uchwały 

w tym zmiany dochodów i wydatków na poszczególnych paragrafach w klasyfikacji 

budżetowej.  

Następnie Komisja Rewizyjna jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

Wykaz imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały stanowi załącznik nr 8 

do niniejszego protokołu. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XVIII/9/20 w sprawie odwołania Skarbnika 

Gminy Stargard 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda wyjaśniła, że jest to wniosek 

Wójta, ponieważ Pani Skarbnik złożyła wypowiedzenie.  

Na pytanie Radnego Grzegorza Stępienia do Skarbnika Gminy, dlaczego nie chce zostać do 

końca kadencji, Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska wyjaśniła, że ze względu na sprawy 

osobiste i osiągnięcie wieku emerytalnego, zdecydowała, że idzie na emeryturę. 

Następnie Radny Grzegorz Stępień odniósł się do kwestii trzymiesięcznego wypowiedzenia 

i zapytał Wójta jak widzi rozwiązanie toczących się spraw finansowych, bez pracownika 

który odpowiadał finansowo w tym czasie.  

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że jest na etapie poszukiwania kandydata na 

stanowisko Skarbnika. 

Komisja Rewizyjna 4 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

Wykaz imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały stanowi załącznik nr 9 

do niniejszego protokołu. 

AD 3 Analiza realizacji budżetu gminy za I kwartał 2020 roku - Opinia Komisji na 

sesję 

Po przedstawieniu powyższych dokumentów i wobec braku pytań Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej Agnieszka Lenda podała je pod głosowanie.  
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Komisja Rewizyjna jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała przedstawioną 

analizę realizacji budżetu gminy za I kwartał 2020 roku, która stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

Natomiast wykaz imiennego głosowania nad opinią do ww. analizy stanowi załącznik nr 11 

do niniejszego protokołu. 

AD 4. Sprawy różne 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda odnosząc się do informacji Wójta 

o pracy w okresie międzysesyjnym dotyczącej zamówień publicznych i uruchomienia zadania 

wykonania dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadań: ścieżka rowerowa Stargard 

– Kicko, zapytała, co z wcześniejszymi deklaracjami projektantów zamieszkujących na tym 

terenie, iż przygotują oni taką dokumentacje.  

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że trzeba było ogłosić przetarg. Faktycznie były 

takie deklaracje, ale niestety nie zgłosił się nikt z tych osób. Wójt dodał, że jeżeli chodzi 

o kwoty ofert z przetargu, przekroczyły zaplanowane środki w budżecie i Gmina nie 

zrealizuje tego zadania. 

Na pytanie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Agnieszki Lendy, czy Wójt był 

w Grzędzicach i widział jak wygląda sytuacja zabudowy kontenerowej przy szkole, Wójt 

Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że był, kontenery stoją i wygląda to dobrze oraz 

oczekuje na zakończenie inwestycji od strony wykonawcy do końca czerwca.  

Na pytanie Radnej Moniki Nikołajew, czy podczas obrad sesji obecna będzie Kierownik 

Referatu Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, 

że polecił, aby Kierownik była obecna w piątek na sesji. 

Radny Remigiusz Zakrzewski poinformował, że w Witkowie Pierwszym znowu była awaria 

wody i miejscowość była trzy dni bez wody. Radny zwrócił uwagę, że sytuacja jest na tyle 

poważna i należałoby pilnie podjąć kroki w kierunku budowy sieci wodociągowej.  

Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że temat jest analizowany oraz wiadomo, że 

jest to sprawa pilna i wodociąg jest potrzebny. 

Radny Grzegorz Stępień ponownie podjął dyskusję na temat odwołania Skarbnika. 

AD 6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka 

Lenda podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie komisji. 

 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Agnieszka Lenda 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Ewa Misztela 


